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Vragen van het lid Rog (CDA) aan de minister van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap over het bericht «Gemeenten houden geld voor 
onderwijsachterstanden in portemonnee» (ingezonden 15 mei 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Gemeenten houden geld voor onderwijsach-
terstanden in portemonnee»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat gelden die gemeenten ontvangen voor onderwijsach-
terstanden ook daadwerkelijk moeten worden uitgegeven aan onderwijs? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 3
Kunt u aangeven wat de reden is dat de gemeenten in totaal veertig miljoen 
euro niet besteden? Hoe kan het dat veertig miljoen euro voor achterstanden 
op de plank blijft liggen, terwijl gemeenten ook nog eens extra middelen 
ontvangen voor – en vroegschoolse educatie? Zijn er niet voldoende 
projecten waarin geinvesteerd kan worden of is het budget te ruim begroot? 

Vraag 4
Gebruiken gemeenten deze middelen ook voor andere doeleinden dan 
onderwijs of onderwijsgerelateerde zaken? Kunt u aangeven hoe groot het 
deel is dat niet besteed wordt en hoe groot het deel is dat niet aan onderwijs 
wordt besteed? 

Vraag 5
Waarom vloeit deze veertig miljoen euro terug naar de staatskas in plaats van 
ergens anders te worden geïnvesteerd in het onderwijs? 

Vraag 6
Bent u bereid in overleg te treden met de minister van Financiën en de 
Vereniging van Nederlandse Gemeenten hoe deze veertig miljoen euro op 
een goede wijze geïnvesteerd kan worden in het onderwijs?

1 Website PO-Raad d.d. 8 mei 2013
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